
Protokot NrXXI/2012 
z obrad sesji Rady Gminy w Olszanicy 
odbytej w dniu 27 wrzesnia 2012r. 

Na stan 15 radnych Rady Gminy w Olszanicy w obradach XXI sesji uczestniczyli 
wszyscy radni. 
Lista obecnosci w zatqczeniu/zat. nr 1/ . 

W sesji uczestniczyli rowniez sottysi z terenu gminy, dyrektorzy ZSP, pracownicy 
Urzedu - lista obecnosci w zatqczeniu / zat. nr 2/. 

Obrady rozpoczeto o godz. 11°° w sali narad Urzedu Gminy, a zakohczono o godz. 
13 3 0 . 
Obrady prowadzit Przewodnicza_cy Rady Gminy Tadeusz Darosz. 

Do pktu 1 porzadku obrad - Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnosci obrad. 

Przewodniczqcy Rady Gminy Tadeusz Darosz otworzyt obrady 
XX sesji. Na wstepie powitat wszystkich radnych , Wojta Krzysztofa Zapat?, Skarbnik 
Lucyn? Weremiriskq, sottysow z terenu gminy i pracownikow Urzedu. 

Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze radni w zawiadomieniach otrzymali 
proponowany porza_dek obrad / zat. Nr 3/ , ktory zostat przez niego odczytany. 

Zapytat rowniez czy radni maja. jakies inne propozycje. Radni nie wniesli zmian 
do przedstawionego porzadku obrad. 

Przewodniczqcy Rady poddat pod gtosowanie porzqdek sesji w wyniku ktorego 
zostat przyjQty jednogtosnie -15 gtosami „za". 

Do pktu 2 porzadku obrad - Przviecie protokotu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze protokot XX sesji zostat 
sporza_dzony i przez niego podpisany. 
Nie wniost zadnych uwag. Ponadto kazdy z radnych mogt sie z nim zapoznac w biurze 
Rady Gminy oraz kserokopia protokotu zostata przestana tym, ktorzy sobie tego zyczyli. 
Protokoty w wyniku gtosowania zostaty przyjete jednogtosnie -15 gtosami „za". 

Do pktu 3 porzgdku obrad - Informacja Wojta o pracy miedzysesyjnej. 

Wojt Gminy Krzysztof Zapata poinformowat radnych, ze w okresie 
miedzysesyjnym zajmowat si§ sprawami: 
- uczestniczyt w rozpoczeciu nowego roku szkolnego w dwoch Zespotach Szkot w 

Olszanicy i Uhercach Mineralnych , 
- dokonany zostat odbior prac na budynkach swietlic wiejskich w Orelcu i Rudence i ich 

rozliczenie finansowe, 
- trwaja. prace i to zgodnie z harmonogramem na budowie sali gimnastycznej w 

Uhercach Mineralnych, kaplicy cmentarnej w Olszanicy oraz chodnika w Stefkowej, 
- uczestniczyt obecnie juz w 6 zebraniach wiejskich ( Orelcu, Paszowej, Stefkowej, 

Warikowej, Zwierzyniu i Ruderce), gdzie podejmowane zostaty uchwaty dot. podziatu 
srodkow funduszu soteckiego. Dzisiaj o godz. 18,00 bedzie zebranie w Olszanicy, a 
jutro o 18,30 w Uhercach Mineralnych. 

- uczestniczyt w spotkaniu organizowanym przez Pania. Wojewod? dot. srodkow 
popowodziowych, gdzie uzyskat informacja, ze w tym roku ich nie bedzie. 

- Wojt podzi^kowat radnej z Rudenki Pani Danucie Konopka za organizacje imprezy 
50 - lecia OSP oraz sottysowi z Uherzec Mineralnych Panu Ryszardowi Dudynskiemu 
za organizacje imprezy Swieta pieczonego ziemniaka. Poprosit ich rowniez o 
podzi^kowanie wszystkim mieszkancom tych wsi, ktorzy przyczynili si? do ich 
organizacji. 



Do pktu 4 porzadku obrad - Podjecie uchwaj w sprawach: 

1 / zmiany Uchwaty Budzetowej Gminy Olszanica na 2012 rok. 

Projekt uchwaty przedstawita Skarbnik Gminy Lucyna Wereminska. 
Uwag, zapytah nie byto. Przewodnicza_cy Rady poddat uchwate pod gtosowanie 
w wyniku ktorego zostata podjeta 15 gtosami „za". 

Przewodnicza.cy Rady stwierdzit, ze uchwata zostata podjeta. 

4/ zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Olszanica. 

Projekt uchwaty przedstawita Skarbnik Gminy. 
Uwag, zapytah nie byto. Przewodnicza_cy Rady poddat uchwat? pod gtosowanie 
w wyniku ktorego zostata podjeta 15 gtosami „za". 

Przewodniczqcy Rady stwierdzit, ze uchwata zostata podjeta. 

3/ zatwierdzenia do realizacji projektu pn. -Dobry wybor" dofinansowanego ze srodkow 
Europeiskiego Funduszu Spotecznego w ramach programu Qperacvinego Kapitat 
Ludzki Priorytet IX Rozwoj wyksztatcenia i kompetencji w regionach dziatania 9.1 
Wyrownywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakosci usjug 
edukacvinych swiadczonych w systemie oswiaty Poddziatanie 9.1.2 Wyrownywanie 
szans edukacyjnych uczniow z grup o utrudnionym dostepie do edukacji oraz 
zmniejszenie roznic w jakosci usjug edukacyjnych. 

Projekt uchwaty przedstawit Wojt Gminy. 
Uwag, zapytah nie byto. Przewodniczqcy Rady poddat uchwat? pod gtosowanie 
w wyniku ktorego zostata podjeta 15 gtosami „za". 

Przewodniczqcy Rady stwierdzit, ze uchwata zostata podjeta. 

4 wyrazenia zgody na zabezpieczenie srodkow finansowych w budzecie gminy w latach 
2013 - 2014 dotyczacych realizacji projektu pn. ..Dobry wybor" dofinansowanego ze 
srodkow Europejskiego Funduszu Spotecznego w ramach programu Operacyjnego 
Kapitat Ludzki Priorytet IX Rozwoj wyksztatcenia I kompetencji w regionach 
dziatania 9.1 Wyrownywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakosci 
usjug edukacyjnych swiadczonych w systemie oswiaty Poddziatanie 9.1.2 
Wyrownywanie szans edukacvinych uczniow z grup o utrudnionym dostepie do 
edukacji oraz zmniejszenie roznic w jakosci ustug edukacyjnych. 

Projekt uchwaty przedstawit Wojt Gminy. 
Uwag, zapytah nie byto. Przewodniczqcy Rady poddat uchwat? pod gtosowanie 
w wyniku ktorego zostata podjeta 15 gtosami „za". 

Przewodniczqcy Rady stwierdzit, ze uchwata zostata podjeta. 

Do pktu 5 porzadku obrad- Interpelacje radnych. 

Zgtoszono nastepuja.ce interpelacje: 
1. Bronistaw Kowalewski - czy umowa na budow? kaplicy cmentarnej w Olszanicy 

zawiera klauzul? naliczenia kar za nieterminowe wykonanie prac 
- jak wyglqda sprawa usuniecia drzew z rzeki „0lszanka" ktore stwarzaja. 

niebezpieczehstwo powstania powodzi w przypadku nadmiernych opadow deszczu. 
Wczesniejsze juz drzewa byty usunieta przez strazakow z Olszanicy. 

- czy zostato skierowane pismo do odpowiednich organow w sprawie zamulonych 
ciekow wodnych, 

- kiedy mozemy si? spodziewac przedtuzenia wodocia_gu w kierunku Wahkowej, 
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- wjaki sposob Nadlesnictwo partycypuje w kosztach naprawy niszczonych przez nich 
drog, 

- kiedy rozpoczete b?da. starania o przyjecie darowizny, o ktorej mowa byte na spotkaniu 
od Podkarpackiego Banku Spotdzielczego, 

- co z ubytkami dziatek graniczacych z rzeka, Olszanka, ktore zostaty zabrane przez 
wod?. 

Do pktu 6 porzadku obrad - Wolne wnioski i zapytania. 

W punkcie tym gtos zabrali: 
1. Radny Edward Gocat - zgtaszat juz na poprzedniej sesji problem z rowami przy 

drogach gminnych. Wnioskuje o powotenie odpowiedniej Komisji i przejrzenie drog 
gminnych we wszystkich sotectwach. 
- nie wie czy jest jeszcze gwarancja na chodnik w Uhercach Mineralnych, ale kostka 

• si? juz rozsypuje, 
- nalezy uaktualnic stron? internetowa.. 

2. Radny Marian Solon - wtesciwie tez chciat zgtosic problem rowow. Ponadto dodat, ze 
row, ktory kopat p. Indyk na tzw. Polowankach" byt chyba za ptytki, bo juz jest 
zamulonym. Moze by wykorzystac t? grup? interwencyjna. z urz?du. 

3. Radna Teresa Skarbinska - czy zapadla juz decyzja w sprawie drogi do p. Smedra 
oraz czy koto Urzedu beda, jeszcze wykonywane prace porzqdkowe. 

4. Rady Bronistew Kowalewski zwrocit si? z prosbq do Wojta, aby na dzisiejszym 
zebraniu wiejskim w Olszanicy Wojt powiedziat w sprawach: 

- dodatkowych srodkow finansowych pozyskanych na budow? sali gimnastycznej 
w Uhercach Mineralnych, 

- modernizacji wodocia_gu w Olszanicy, 
- budowy kaplicy cmentarnej i zapisanych kar za niedotrzymanie terminow, 
- obowiazku czyszczenia rowow na dziatkach prywatnych. 

5. Soltys z Uherzec Mineralnych pan Ryszard Dudyhski zgtosit potrzeb? zaj?cia si? 
sprawq wat?saja_cych si? psow. 

6. Radny Franciszek Tobiasz - zgtosit potrzeb? remontu drogi od swietlicy do sklepu w 
Paszowej. 

Do pktu 7 porzadku obrad - Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski. 

Odpowiedzi udzielit na niektore interpelacje i wolne wnioski Wojt Gminy Krzysztof 
Zapate, a mianowicie: 
- w umowie na budow? kaplicy cmentarnej w Olszanicy sa_ zapisy o karze za 

niewykonanie zadah w terminie 
- w spraw drzew na rzece Olszanka byt p. Buga na spotkaniu na ktorym zapadty pewne 

ustalenia. Zwroci si? jednak na pismie o udzielenie odpowiedzi 
- w sprawie zamulonych rowow tez byto spotkanie i po sprawdzeniu na mapach okazuje 

si? , ze zamulone rowy znajduja. si? na prywatnych dziatkach . Dlatego tez uwazaja., ze 
zgodnie z przepisami prace wykonuja. wtasciciele tych gruntow. 

- na temat ubytkow dziatek powstatych przez zabranie przez wod? wysta_pilismy z 
pismem do RZGW i otrzymalismy odpowiedz, ze sa_ to dziatki prywatne i wtasciciele 
winni zgtaszac problem bezposrednio do RZGW. 

- na temat wydtuzenie wodociqgu odbyto si? spotkanie z GEOKARDEM i wymagaja. oni 
od gminy zlecenia na doprojektowanie, ale to mieszkahcy zainteresowani tym 
tematem musza. si? okreslic. 

- Podkarpacki Bank Spotdzielczy nie do kohca deklarowat t? darowizn?. W przysztym, 
tygodniu umowi? si? na spotkanie z dyrektorem Wojtasem, bo obecnie przebywa na 
urlopie. 

- Nadlesnictwo nie ma mozliwosc i partycypowac w kosztach napraw drog. Po spotkaniu 
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z Nadlesniczym oni sa_ zainteresowani przejeciem drogi i jej wyremontowaniem, 
Ponadto bedzie ona ogolno - dost^pna, gdyz nie bedajej zamykali. 

- z watesajqcymi si? psami to powazny problem nie tylko w naszej gminie. Bedziemy 
temat poruszac na zebraniach wiejskich oraz wystosujemy odpowiednie informacje 
do mieszkancow. 

- postara si? poruszyc na zebraniu wiejskim sprawy zgtoszone we wnioskach przez 
radnego Kowalewskiego, bedzie jeszcze wyjasniat sprawy zwigzane z projektowana 
kanalizacja., 

- powotana zostanie Komisja, ktora dokona przegla.du rowow przy drogach gminnych, 
- teren wokot budynku Urzedu Gminy bedzie porza_dkowany. Obecnie zostaty 

zakohczone prace , ktorych zakres obejmowat projekt. 
- sprawa drogi do p. Smedra jest w toku, jesli si? nie porozumiemy to sprawa bedzie 

skierowana do sa_du, 
- chodniki sa. jeszcze na gwarancji i spraw? przekaz? p. Myszce niech to poprawia., 
- na remont drogi w Paszowej nie ma zabezpieczonych srodkow finansowych w 

tegorocznym budzecie. 

Do pktu 8 porzadku obrad - Zakohczenie sesji. 

Przewodnicz^cy Rady stwierdzit, ze w zwiazku z wyczerpaniem porzadku obrad 
zamyka obrady XXI sesji Rady Gminy w Olszanicy. 

Na tym protokot zakohczono. 


